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A rendszerváltás óta egyre kiszolgáltatottabb az állampolgár, és egyre központosítottabb,
ellenőrizetlenebb és korlátozatlanabb a hatalom Magyarországon. Mi a szerepe a bírónak, a
bírói lelkiismeretnek az elnyomás csökkentésében, a hatalom ellenőrzésében, az állampolgár
méltóságának és jogainak megvédésében? Mit jelent a hatalommegosztás, a fékek és
ellensúlyok rendszere, a bírói függetlenség? Hogyan függ össze Gaudi-Nagy Tamás "Pásztor,
avagy köpködés" ügyében történt jogerős felmentése a devizahitelesek jogfosztottságának
megszüntetésével, a munkavállalók önkényes kirúgásának orvoslásával, a kisgazdák földtől
való megfosztásának "felülbírálatával", az elcsalt, korrupt pályázatok, állami megrendelések
által tönkretett vállalkozók "jogi megmentésével", a 2006-os szemkilövetések miatti
igazságtétellel? Ezekről a kérdésekről, és a Gaudi elleni bosszúhadjárat jogi vonatkozásairól
szól ez a dokumentumfilm, amelynek szereplői dr. Gaudi-Nagy Tamás ügyvéd, nemzeti
jogvédő, dr. Morvai Krisztina jogász, EP képviselő, dr. Manger Marcell ügyvéd, nemzeti
jogvédő, Gaudi védője, valamint ügyészek, bírák.
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